
Medborgarförslaget hyllades på torsdag.  
 
Elever på Ersnäs skola jobbade under hösten 2010 med demokrati och möjligheterna att 
påverka, ett medborgarförslag lämnades till tekniska förvaltningen, som lämnade ett 
yttrande till kommunen och vägverket om den farliga trafiksituationen i Ersnäs.  
Under många år har Ersnäs E4-korsning varit på tapeten, man har från olika föreningar 
uppvaktat, gjort namnlistor, sammanträden och mycket annat, men det har alltid slutat med 
att det finns inga pengar i vägverkets börs. Detta har pågått i ungefär 25 år, dom sista åren 
har flera intresserat sej, eleverna på skolan som gjorde detta medborgarförslag får känna 
sej stolta, även om det inte blev det avgörande så har eleverna fått vara med.  
Nu har vi blivit lovade att till hösten startar man upp med vägbygget, och det är nog alla 
bybor med omnejd väldigt tacksamma över, innan det händer någon olycka i denna 
omdiskuterade korsning.  
För att uppmärksamma detta elevengagemang så har byaföreningen bjudit alla skolans 
elever på marängswich och ett diplom, detta var mycket uppskattat.  
Byaföreningen. Gm. Elaine Blomqvist 


